
Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: Torsdag d. 17.09  

Sted: Langelandsgade 28 

Deltagere: Alle  

Afbud:  

Referent: Line  

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

1 Godkendelse af ref. fra sidste møde 
 
Ingen indvendinger til referatet. Hvilket betyder, at referatet fra sidste er 
godkendt.  

Line  

2 Nyt fra fmd.  
 
Vedr. beboer ang. hæk. Der var en god dialog omkring emnet. Beboer har 
bestilt hjælp til at klippe hækken ned.  
 
Vedr. gadespejl: Spejlet må ikke sættes op på en el stander/lysmaster. 
Derudover skal alle El kasser være synlige. Dette emne skal bringes op på 
generalforsamling.  
 
Kørsel til og fra dagplejerne: Flere beboere har henvendt vedr. hastigheden 
til og fra dagplejemødrene på sidste lomme. Line afleverer seddel vedr. 
dagplejerne gerne må minde forældrene om, at dette er en villavej, og 
hastigheden skal begrænses og der bedes om øget opmærksomhed, da der 
kommer mange cyklister især om morgen.  
 
Nyt medlem i bestyrelsen: Malene Jensen i nr. 25.  
 
Ang. tilbud vedr. stien mod øst (opgravning, græs, kant skæring, stenmel 
m.m.) 74.000 kr. + moms. Dette tilbud tages med til generalforsamling til 
foråret.  
Ansøge om asfaltere cykelstien mod øst. Henning vil kontakte kommunen 
om, det er muligt for grundejerforeningen at ansøge omkring at få 
asfalteret cykelstien mod øst.  

Henning  



Ronald vil undersøge, hvordan grundejerforeningen Islandsgade, 
Norgesgade og øst Grønlandsgade gjorde vedr. asfaltering på cykelstierne 
omkring deres gader.  
 

3 Nyt fra Kassere  
 
Bilag: kontospecifikation 2020 udleveret. 
Bilag: Budget - regnskab pr. 15.9.2020. Regnskabet er indtil dato forelagt og 
godkendt. Budgettet forløber planmæssigt.  
 

Ronald  

4 Grønne områder (ny aftale vedr. klipning 2021) 
 
Der er klippet ned langs stierne. Det ser godt ud. Der arbejdes på et tilbud 
på kontrakt over flere år, hvilket betyder, at der klippes ned fast hvert år.  
 
Snak vedr. læ bæltet over mod fynsgade, hvornår skal det klippes. 
Indhenter tilbud, da læbæltet skal holdes i ca. 3 m. højde. Karsten 
kontakter Hede Danmark.  
 

Karsten  

5 Legepladsen  
 
Der er monteret nye rebstiger, som bestyrelsen har monteret.  
Legepladsen er ved at blive malet, som Ronald, Karsten og Henning udfører. 
Det sidste bliver malet mandag d. 21/9.  
 
Inspektion af legepladsen i november.  
 

Alle  

6 Evt.  
 
Emner til oprydningsdag i foråret 
- Ordne ukrudt i sandet ved legepladsen 
- Klippet grene omkring legepladsen område 
- Affald 
 
 

 

 7  Næste og sidste møde 2020? 
 
Torsdag d. 26/11 kl. 18.00 Henning giver besked til Malene.  
 

 

 


